



第1天

吉隆坡/新加坡 - 岘港 - 顺化

抵达岘港国际机场后,由专业导游迎接,乘车经过秀丽的海云关隘前 往顺华古都 解越南占婆时期文物遗迹,之后将继续前往素有越南黄金 海岸美称的山水海滩。

【陵古钓鱼村】在此可以观赏雄伟,美丽的云,海,山全景。

【顺化沉香村】拥有数百年历史的传统制香工艺业而闻名远近。

机上用餐/晚餐

4* Thanh Lich Royal Boutique or similar



第2天

顺化 - 会安

早餐后,乘坐小船参观越南出名的【天母寺】,继续参观建于1804年 的皇家宫殿,这里游客可以欣赏特色的建筑如:旗帜塔,午门,九功 臣像,太和殿,紫禁城,九鼎等,继续参观【启定皇帝陵墓】。

午餐於当地餐厅,下午乘车前往【会安古镇】,游客漫步欣赏会安古 城留下来的世界文化遗产如:福建会馆,新奇传统住宅,400年历史的日 本桥,自由在会安古街与本地市场购物。

晚餐於会安当地餐厅,入住酒店休息。

餐食 早餐/午餐/晚餐



第3天

顺化 - 迦南岛椰子村 - 岘港

早餐后, 前往【迦南岛椰子村】, 在河上乘小船观光会安当地生活, 欣赏水椰子林的美景。之后转到【竹篮船】游览及欣赏一场有趣的表 演。

午餐后,返回岘港,途中停在【五行山】参观哪里的众多洞穴,佛教 圣地和【山水石雕村】。到达岘港,参观【粉红教堂】,参观【山茶 半岛】,观光岘港全城市的美丽风景,参观【灵应寺庙】,【美溪海 滩】,晚餐於岘港当地餐厅。

早餐/午餐/晚餐

4* Golden Lotus Grand Hotel or similar



第4天

岘港

早餐后,前往巴拿山,乘坐电缆车,参观【法国村】,【峰山与山 顶】(在距离1487米高),继续参观【望月别墅】,【釋迦牟尼佛的紀 念碑】,特别是【佛手桥】,从上面欣赏壮丽景色的壮丽全景。

午餐后,乘坐电缆车返回岘港,街韩市场购物,参观【龙桥】,【韩 江桥】,【情人桥】

晚餐於住宿岘港。

餐食 早餐/午餐/晚餐

4* Golden Lotus Grand Hotel or similar

岘港(飞返)美丽家园

早餐





DAY 1

Kuala Lumpur / Singapore - Danang - Hue

Upon arrival at Da Nang International airport, our guide and driver will meet and transfer by bus over the most spectacular Hai Van Pass to Hue, the Vietnam's former Imperial Capital.

En route, pass of Ocean Clouds and the scenic Fishing Village Of Lang Co, enjoy the beautiful landscape and panoramic views of the clouds, sea and mountain.

On arrival in Hue, visit Incense Making Village, enjoy Vietnam Royal Style dinner. Overnight in Hue. nderstanding of Vietnam's Champa period relics, will continue to the Gold Coast of Vietnam's.

Meal on board / Dinner

Hotel 4* Thanh Lich Royal Boutique or similar

DAY 2

Hue - Hoi An

Breakfast at hotel, take a private boat along the Perfume River to visit Thien Mu Pagoda then proceed to visit the Imperial Citadel - built on 1804 and recognized by UNESCO as World's Culture Heritage.

Continues to visit Flag Tower, Noon Gate, Nine Dymastic Urns, Nine Holy Cannons, Thai Hoa Palace, Forbidden Purble City, Khai Dinh Royal Tomb.

Lunch will be served at local restaurant. In the afternoon, transfer to Hoian - a major Asian trading port in the 17th and 18th centuries, you will discover the charming of Hoi An ancient town by walking to visit a traditional Chinese Communal House, Hoi Kien Temple, ancient Tan Ky Merchants' Houses, the 400-year-old Japanese Covered Bridge & spending time in Colorful Hoi An Local Market, Free time for shopping at Hoi An Ancient Town.

Dinner and overnight in Hoi An.

Breakfast at Hotel / Lunch /Dinner

4* Silkian or similar



DAY 3

Hoi An - Cam Thanh Coconut Village - Danang

After breakfast, pick up from hotel, transfer to boarding the boat and travelling to Cam Thanh Water Coconut Village. While the boat cruises along the river, observing beautiful Hoi An rural lives with water coconut forest in the background.

After that, transfer from the main boat to the bamboo basket boat and slowly rowing to the village and enjoy interesting show. Having an opportunity to learn how to row this unique bamboo basket boat and making an art out of coconut leaves.

After lunch, transfer back to Danang. En route, visit Marble Mountain and Non Nuoc Stone Village. Arrive Danang, visit The Pink Church, drive around the Son Tra Peninsula to admire the beauty of the whole city, visit Linh Ung Pagoda, My Khe Beach. Dinner & overnight at hotel in Danang.

Breakfast at Hotel / Lunch / Dinner

Hotel

4* Golden Lotus Grand Hotel or similar



DAY 4

Danang

After breakfast, transfer to Bana Hills. You have a chance to ride on a modern system of cable cars helps you get a bird's-eye view, very miraculous and attractive. You will visit some old French villas en route, as well as the suspension bridge, Nui Chua & the Mountain Peak (at the height of 1,487m).

Continue to visit Vong Nguyet Villa, Sakyamuni Buddha's Monument, continue to visit Golden Bridge, enjoy stunning panoramic views of majestic scenery from above.

After lunch, go down to Danang by cable car, shopping at Han Market, visit Dragon Bridge, Han River Bridge, Love Bridge.

Dinner at local restaurant & overnight in Danang.

Hotel 4* Golden Lotus Grand Hotel or similar

Breakfast at Hotel / Lunch /Dinner

DAY 5

Arrive Singapore / Kuala Lumpur - Johor Bahru

Breakfast at Hotel



Travel Information

Currency

Vietnamese Dong 100,000 VND = (+/-) MYR 20.00

Time Zone

GMT +7 (1 hours ahead Malaysia Time)

Phone Code

+84

Weather

(June - August) $28 \degree \text{C} - 30 \degree \text{C}$ (Dec - February) $18 \degree \text{C} - 23 \degree \text{C}$ whole year average ($18 \degree \text{C} - 34 \degree \text{C}$)

特色风味餐

巴拿山自助餐,烤鸭,海鲜火锅+每人半只龙虾 广南CAO LAU 高露面(干捞粉)每人一碗,越南土 鸡,会安白玫瑰花饼

顺化特色风味: 宫廷皇帝宴, 链子海鲜汤每人一碗, 越南土鸡, 顺华汤粉每人一碗

PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours will be conducted with Mandarin-speaking tour guide services.
- 2. For triple room arrangements, the third person will be accommodated on a rollaway bed.
- 3. Group departures are confirmed with a minimum of 10 persons; a tour leader will be arranged for groups of 15 persons or more.

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's tours does so at their own risk. Top-One Travel shall not be held liable for any additional expenses incurred due to delays or changes in transport services, sickness, weather, strikes, war, or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to modify or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, particularly during peak periods or in the event of force majeure.
- 4. For other terms and conditions, please refer to our Tour Consultant or visit http://www.top-one.com.my/more/tnc.
- 5. The basic confirmed departure group size is a minimum of 10 persons.
- 6. All pictures shown are for illustration purposes only.

第一旅游机构(马)有限公司 Reg no. 198601004822 KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Address: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor Darul Ta`zim, Malaysia









配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条规

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途、请以实物为准。

Contact :

联系:

update: 14 July 2025 2:00 pm